

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် အစိုးရ  
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး နှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန  
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန  
ကရင်ပြည်နယ်၊ ကြာအင်းဆိပ်ကြီးမြို့နယ်



လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း

National Community Driven Development Project  
(NCDDP)



ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်

Village Development Plan (VDP)

လယ်တောကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ဌာလုံးတောင် ကျေးရွာ

မာတိကာ

၁။ မြို့နယ်မြေပုံ

၂။ ကျေးရွာမြေပုံ(တည်နေရာ)

၃။ အုပ်စုတွင်ပါဝင်သောကျေးရွာများစာရင်း

၄။ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ(ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်း)

၅။ လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်(PSA/PRA)အကျဉ်းချုပ်ဇယား

၆။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်အတွက်အသုံးပြုခဲ့သော PRA tools များနှင့်တစ်ခုချင်းစီအတွက်သုံးသပ်ချက်များ(အသုံးပြုခဲ့သော PRA tools တစ်ခုချင်းစီ၏ အမည်များရေးရန်)

၇။ ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှုမှတ်တမ်းခါတ်ပုံများ

(၂-၃ပုံ ထက်မများရ)

၈။ ကျေးရွာအချက်အလက်(ပုံစံ-၁)

၉။ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား(ပုံစံ-၂)

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ်(ပုံစံ-၃)

၁၁။ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ

၁၂။ ကာဏ္ဍအလိုက်ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ







പ്രൊഫ. എ. കെ. ജോർജ്ജ്







၄။ လူမှုပူးပေါင်းပါဝင် တာ လူမှု ဆိုးဝမ်းခြင်းနှင့် အကျိုးအမြတ်လုပ်ငန်း

(CPSA /PRA) အကျဉ်းချုပ်

ကျေးဇူး - ဤသို့ထား  
၇၈၅ - ၂၀၂၁.၂၀၁၈

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရက်စွဲ	ဦးစဉ်အဖွဲ့	တက်ရောက်သူ			အခြားရေးရာ: ဖွဲ့စည်းချက်
				ကျား	မ	ပေါင်း	
၁။	ကျေးဇူးတူဖွဲ့စည်းခြင်း ဖြစ်ပြီး သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးနှင့် Social map / Resource map)	၂၀၂၁.၁၂.၁၈	ဦးစဉ်အဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့	၇၂	၂၈	၄၉	အဖွဲ့အစည်း၊ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်း၊ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်း၊ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့
၂။	လူမှုပူးပေါင်းမှု: အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ Wealth Banking	၂၀၂၁.၁၂.၂၁	ဦးစဉ်အဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့	၇၂	၂၈	၄၉	ကျေးဇူးတူဖွဲ့စည်းခြင်း၊ အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့အစည်း၊ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်း၊ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့
၃။	ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်း (Seasonal-weather data)	၂၀၂၁.၁၂.၁၈	ဦးစဉ်အဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့	၇၂	၂၈	၄၉	ရာသီဥတု၊ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်း၊ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်း၊ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့
၄။	မတီတူအိမ်ရာအဖွဲ့အစည်း (SPIDER web)	၂၀၂၁.၁၂.၁၈	ဦးစဉ်အဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့	၇၂	၂၈	၄၉	ကျေးဇူးတူဖွဲ့စည်းခြင်း၊ အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့အစည်း၊ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်း၊ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့



၅	<p>၅- ဂျ: ၂၆ စာအုပ် ဆုံးသတ်ခြင်း</p>	<p>၂၉.၁၁.၂၀၁၈</p>	<p>ဖြေဆိုရမည့် အထပ်အတစ်အပို မဖြေဆိုရမည့်</p>	<p>၇၁</p>	<p>၇၈</p>	<p>၇၉</p>	<p>အမျိုးသား ၂၀၁၆ ခုနှစ် အကြောင်း အကြောင်း အထပ်အတစ်အပို အပည့်အပြင် အပည့် အပည့်အပြင် အပည့်အပြင်</p>
၆	<p>၆- အဖွဲ့ အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် ဖွဲ့ (Venn Diagram)</p>	<p>၂၉.၁၁.၂၀၁၈</p>	<p>ဖြေဆိုရမည့် အထပ်အတစ်အပို မဖြေဆိုရမည့်</p>	<p>၇၁</p>	<p>၇၈</p>	<p>၇၉</p>	<p>ကျေးဇူးတင်ပြီး အဖွဲ့ အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက်</p>
၇	<p>၇- ပြဿနာပင် (Problem Tree)</p>	<p>၂၉.၁၁.၂၀၁၈</p>	<p>အမျိုးသားအဖွဲ့</p>	<p>၇၁</p>	<p>၇၈</p>	<p>၇၉</p>	<p>ကျေးဇူးတင်ပြီး အဖွဲ့ အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက်</p>
၈	<p>၈- ပြဿနာပင် (Problem Tree)</p>	<p>၂၉.၁၁.၂၀၁၈</p>	<p>အမျိုးသားအဖွဲ့</p>	<p>၇၁</p>	<p>၇၈</p>	<p>၇၉</p>	<p>ကျေးဇူးတင်ပြီး အဖွဲ့ အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက်</p>
၉	<p>၉- ကျေးဇူးတင်ပြီး အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် (Matrix Ranking)</p>	<p>၂၉.၁၁.၂၀၁၈</p>	<p>ဖြေဆိုရမည့် အထပ်အတစ်အပို မဖြေဆိုရမည့်</p>	<p>၇၁</p>	<p>၇၈</p>	<p>၇၉</p>	<p>အမျိုးသားအဖွဲ့ အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက် ဆက် အဖွဲ့: ချိတ် ဆက်</p>

ကျေးဇူးပြုပြီး အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြခြင်း

သုံးသပ်ဖွဲ့စည်းပုံနှင့် ပုံစံများ

ကျေးဇူးပြုပြီး ဖွဲ့စည်းပုံ - စီးပွားရေး၊ အဆင့် (၂) ကျိုးကြီး ခြေစာများနှင့် ဒွာဆုံးစောင် ကျေးဇူးနှင့် စုစည်းပုံ ဖော်ပြပါသည်။

စာပိုဒ်အမျိုးအစားများ - စာပိုဒ်များတွင် ဖြေဆိုရမည့် အဖြေအားဖြင့် စာပိုဒ်များကို ဖွဲ့စည်းပုံနှင့် ဆိုင်ကယ် သွားဖြင့် မရောက်ရန် စောင့်ဆိုင်းရမည်။ စာပိုဒ်များကို စာပိုဒ်များ အပေါ်ပင် ဖွဲ့စည်းပုံ ဖော်ပြပါသည်။

သောတိသုံးစွဲ - စာပိုဒ်များကို အသုံးပြုပြီး ဖွဲ့စည်းပုံနှင့် စာပိုဒ်များကို ဖွဲ့စည်းပုံ ဖော်ပြပါသည်။

ကျေးဇူးပြုပြီး - ကျေးဇူးပြုပြီး အသုံးပြုပြီး ဖွဲ့စည်းပုံနှင့် စာပိုဒ်များကို ဖွဲ့စည်းပုံ ဖော်ပြပါသည်။

ကျေးဇူးပြုပြီး စာပိုဒ်များကို အသုံးပြုပြီး ဖွဲ့စည်းပုံနှင့် စာပိုဒ်များကို ဖွဲ့စည်းပုံ ဖော်ပြပါသည်။



ဥစ္စာခန့်ဖြယ်ဝေခွဲအခြေပြုစာပေး:

စဉ်	စာပေ	ပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းပစ္စည်းများ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
၁	ဝေခွဲရမည့်စာပေ	အိမ်၊ ကား၊ ဝေခွဲရမည့်ပစ္စည်းများ၊ အိမ်ကန်၊ ဝယ်၊ ဘွဲ့၊ ဝယ်၊ ဝယ်၊ ကျွဲ၊ နွား၊ ကျွဲ၊ သိင်္ကြံ	၁၅
၂	အထွေထွေစာပေ	ဝေခွဲရမည့်ပစ္စည်းများ၊ အိမ်ကန်၊ ဝယ်၊ အိမ်ကန်၊ ဝယ်၊ ဝယ်၊ ဝယ်၊ ကျွဲ၊ နွား၊ ကျွဲ၊ သိင်္ကြံ	၃၀
၃	ဝေခွဲရမည့်စာပေ	ဝယ်၊ ဝယ်၊ ဝယ်၊ ဝယ်၊ ကျွဲ၊ နွား၊ ကျွဲ၊ သိင်္ကြံ	၄၀
		စုစုပေါင်း	၈၅

ဆုံးသတ်ချက်နှင့်အညီ

ဥစ္စာခန့်ဖြယ်ဝေခွဲအခြေပြုစာပေးကို ဖြည့်စွက်အားဖြင့် ကျေးရွာရှိ စာပေများကို  
အထွေထွေစာပေ၊ ဝေခွဲရမည့်စာပေ၊ ဝေခွဲရမည့်စာပေ ဟူ၍ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ဆွေးနွေး  
ဆွေးနွေးပြီး အခြေအခင်းအရ အသုံးပြုနိုင်မှု အခြေအခင်းနှင့် ဆုံးဖြတ်ချက်ကို  
ဆုံးဖြတ်ပါသည်။ ကျေးရွာအတွင်းရှိ ကျေးရွာ ဝေခွဲရမည့်စာပေ အရေအတွက်  
အရေအတွက်ကို ဝယ်၊ ဝယ်၊ သိင်္ကြံ ဖြစ်ပါသည်။



















ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှုမှတ်တမ်း







လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း၊ စီမံကိန်းလက်စွဲ  
အပိုင်း-၃

ပုံစံစ-၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လမ်းညွှန်ချက်/ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံး မိတ်ဆက်ခရီးသွားရောက်သောအခါ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ကျေးရွာခေါင်းဆောင်များအားကျေးရွာအချက်အလက်များကိုမေတ္တာရပ်ခံ၍တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကိုစီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးမတိုင်မီတောင်းခံရမည်။ စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးတွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ဤအချက်အလက်များအားစစ်ဆေးပြီးမှန်ကန်အောင်ပြုလုပ်ရမည်။ ပြီးနောက်တွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးမှ သတင်းအချက်အလက်ထံသို့ Tablets မှတစ်ဆင့်ဖြည့်သွင်းရမည်။

ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးအမည် <b>ဦး ဖျံ မိမိတ်</b>	ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ဖုန်းနံပါတ်	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏အမည်
ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီး <b>ကရင်</b>	မြို့နယ် <b>ကျိုက်ဦ</b>	ကျေးရွာအုပ်စု <b>မောင်ဆေး</b>
		ကျေးရွာ <b>ရွာလုံးတောင်</b>

က. လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) <b>ကရင်</b>	<b>၇၅</b>	ဘာသာ(၁) <b>ဗုဒ္ဓဘာသာ</b>	<b>၇၅</b>
လူမျိုးစု (၂) -----		ဘာသာ(၂) -----	
လူမျိုးစုရော -----		ဘာသာရော -----	

	အမျိုးသား(အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး(အရေအတွက်)
လူဦးရေ	<b>၂၅၅</b>	<b>၂၆၀</b>
အိမ်ထောင်ဦးစီး	<b>၆၃</b>	<b>၈</b>

(ခ) လက်လှမ်းမီအသုံးပြုနိုင်သည့်အဆောက်အအုံများ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ်ခြစ်ပါ	ကျန်းမာရေး	အမှတ်ခြစ်ပါ	ဘာသာရေးအဆောက်အအုံ	အမှတ်ခြစ်ပါ
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input type="checkbox"/>	ခရစ်ယာန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
				အခြား	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	







လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း၊စီမံကိန်းလက်စွဲ

အပိုင်း-၃

(ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အစိုးရ(သို့)ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

(၁)-----

(၂)-----

ကျေးရွာခေါင်းဆောင်

အမည်

မာန်စိန်ဝင်း

လက်မှတ်

နေ့စွဲ ၁၁.၇.၂၀၁၆

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည်

အေးစိုးကုမ္ပဏီ

လက်မှတ်

နေ့စွဲ ၁၁.၇.၂၀၁၆



ပုံစံ စ-၂ - စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (PC 2)

လမ်းညွှန်ချက်-သက်ဆိုင်ရာလူထုစည်းရုံးရေးမှူး/လက်ထောက်နည်းပညာနည်းပညာမှူးများမှ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအဆင့်တစ်ခုစီ ပြီးစီးတိုင်းကျေးရွာနှင့် ကျေးရွာအုပ်စု အတွက်ကျိပ်စံကိုဖြည့်သွင်းရမည်။

စည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည် - စောစိုးမင်း

နေ့စွဲ - ၂၀၂၀.၁၀.၁၆

စက်ဝန်းအားအမှတ်ခြစ်ပါ  စက်ဝန်း(၁)  စက်ဝန်း(၂)  စက်ဝန်း(၃)

စက်ဝန်း(၄)

ကျေးရွာအုပ်စု လှိုင်တောကြီး ကျေးရွာ လှိုင်တော

မြို့နယ်/တိုင်း ကချင်

စီမံကိန်းဆောင်ရွက်မှုအဆင့်များ	နေ့စွဲ		အစည်းအဝေးတွင်တက်ရောက်သူအရေအတွက်			
	စတင်သည့်နေ့	ပြီးဆုံးသည့်နေ့	အမျိုးသား အရေအတွက်	အမျိုးသမီးအရေအတွက်	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	လူမျိုးစုတက်ရောက်သူ အရေအတွက်နှင့် လူမျိုးစုအမည်
၁. ကျေးရွာစီမံကိန်း မိတ်ဆက်အစည်းအဝေး	၂၀၂၀.၁၀.၁၆	၂၀၂၀.၁၀.၁၆	၃၉	၅၅	၅၅	၁၁၆   ကချင်
၂. ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး	၂၀၂၀.၁၀.၁၆	၂၀၂၀.၁၀.၁၆	၃၉	၅၅	၅၅	၁၁၆   ကချင်
၃. ကျေးရွာအုပ်စု လုပ်ငန်း ဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့်အစည်းအဝေး	၂၀၂၀.၁၀.၁၆	၂၀၂၀.၁၀.၁၆	၂၄	၃၉	၄၃	၄၃   ကချင်
၄. မြို့နယ်အဆင့်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ စီမံကိန်း သုံးသပ်မှုအစည်းအဝေး			မလို	မလို	မလို	မလို
၅. မြို့နယ် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်မှုကို ရွာသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားသည့်အစည်းအဝေး						
၆. စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
၆.၁။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော်ရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း						
၆.၂။ ဝယ်ယူရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း						



အပိုင်း-၃

၆.၃။ ဘဏ္ဍာရေးကုန်ကျမှု လျာထားအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း						
၆.၄။ ပြင်/ထိန်းအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း						
၇. စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ တိုးတက်မှု စောင့်ကြည့်လစဉ်အစည်းအဝေး	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
၇.၁။ အစည်းအဝေး ပထမအကြိမ်						
၇.၂။ အစည်းအဝေး ဒုတိယအကြိမ်						
၇.၃။ အစည်းအဝေး တတိယအကြိမ်						
၈. စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ အပြီးသတ်စစ်ဆေးခြင်းအစည်းအဝေး						
၉. လူထုစစ်ဆေးပွဲအစည်းအဝေး						





လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်း၊စီမံကိန်းလက်စွဲ

အပိုင်း-၃

ပုံစံ ၈-၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစားပေးအစီအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန် ချက် /အဆင့်(၃)ကျေးရွာမျှော်မှန်းချက်အစည်းအဝေးပြီးဆုံးသောအခါ ကျေးရွာစီမံကိန်း အထောက်အကူပြု ကော်မတီသည် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးအကူအညီဖြင့် ဤပုံစံကိုပြည့်စုံအောင် ဖြည့်သွင်းရမည်။ အားလုံးသော အခက်အခဲ အတားအဆီးများ၊ ဖွံ့ဖြိုးမှုဦးစားပေးအစီအစဉ်များ၊လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်း၏ ရန်ပုံငွေအရင်းအမြစ်နှင့် မသက်ဆိုင်သည့် လုပ်ငန်းများ အားလုံးကိုဖော်ပြရမည်။

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည် *အေးစိုးကမ္ဘာဇွဲ*

နေ့စွဲ *၁၁.၃.၂၀၁၆* စက်ဝန်းအား အမှတ်ခြစ်ပါ (✓) / စက်ဝန်း(၁)  စက်ဝန်း(၂)  စက်ဝန်း(၃)  စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/တိုင်း *ကရင်* မြို့နယ် *ကျိုက်ဒုံ* ကျေးရွာအုပ်စု *လယ်တောကြီး* ကျေးရွာ *ရွာလုံးတော်*

က. အခက်အခဲအတားအဆီးများအားဆွေးနွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင်ဤကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကအခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည်များဖြစ်ပါသနည်း(အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)

အမျိုးသား အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ		အမျိုးသမီး အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ	
၁	<i>ရွာချင်းဆက်သွယ်ရေး မကောင်း</i>	၁	<i>လျှပ်စစ်ဓါတ်အား မရရှိ</i>
၂	<i>လျှပ်စစ်ဓါတ် မရရှိ</i>	၂	<i>ရေလောင်းကန် မရှိ</i>
၃	<i>ရေတွင်း ရေခဲခဲ</i>	၃	<i>ဝတ်စားစရာ မရှိ</i>
၄	<i>ကျောင်းအဆောက်အအုံ မရှိ</i>	၄	<i>ဆွတ်ကောက်ရေး မရှိ</i>
၅	<i>ဆေးခန်း (ဆေးကုသမှုမခံ)</i>	၅	<i>ရွာလမ်းအဆောက်အအုံ (ပင်ဆင်ဆင်)</i>

ခ. မျှော်မှန်းခြင်း- နောင်လာမည့် ( ၅ )နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မျှော်မှန်းလျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အမျိုးသားအဖွဲ့မှတင်ပြသောမျှော်မှန်းချက်များ		အမျိုးသမီးအဖွဲ့မှတင်ပြသောမျှော်မှန်းချက်များ	
၁	<i>ကျောက်ခင်းလမ်း ဖြစ်လာမည်</i>	၁	<i>၂၄ နာရီ ရေရရှိစေရေး ဖြစ်လာမည်</i>
၂	<i>ဒီဇယ်ဓါတ် ကျွဲရရှိမည်</i>	၂	<i>အိမ်တွင်းဆိုးရွေးစေရေး</i>
၃	<i>ရေခဲလောင်းကန် ရရှိမည်</i>	၃	<i>ဝတ်စားစရာ ခံနိုင်ရည်ရှိစေရေး</i>
၄	<i>အာဟာရဓာတ် ကျောင်း ရရှိမည်</i>	၄	<i>ခေတ်မီ သန့်ရှင်း   သယံဇာတများ ရရှိရေး</i>
၅	<i>ဆေးဝါး အသုံးပြုရေး အခွင့်အလမ်း ရရှိ</i>	၅	<i>ပရိယောဂများဖြင့် အခွင့်အလမ်း ရရှိ</i>





လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းစီမံကိန်းလက်စွဲ  
အပိုင်း-၃

ဂ. ဤကျေးရွာ၏ လာမည့်( ၄)နှစ်အတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။  
(လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်း ရန်ပုံငွေအတွက် အဆိုပြုသော အစီအစဉ်များကိုဦးစားပေး အဆင့်အလိုက်ဖော်ပြပြီး ကျန်လူထုပဟိုပြု စီမံကိန်း ရန်ပုံငွေအရင်းအမြစ်နှင့် မပတ်သက်သည့်အစီအစဉ်များလည်းဖော်ပြရန်ဖြစ်သည် )

ကျေးရွာအတွက်ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+အမျိုးသမီး)	လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းအတွက်အဆိုပြုသည် (ဦးစားပေးအဆင့် အလိုက်ဖော်ပြပါ)	ခန့်မှန်း ကုန်ကျစရိတ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူခန့်မှန်းခြေအရေအတွက်
၁ လှုပ်ပြောင်းရေးအဖွဲ့အစည်း	အမျိုးသား/သမီး	မား [၁၀၀၀၀၀၀၀]	၅၀၀၀၀၀၀	၅၀၀
၂ ရေရရှိမှုအဖွဲ့အစည်း	u	မီး [၁၀၀၀၀၀]	၂၀၀၀၀၀၀	၅၀၀
၃ မား(ပြင်ဆင်ရေး)	အမျိုးသား			
၄ ကျေးဇူး(ပြင်ဆင်ရေး)	အမျိုးသမီး			
၅ မြေကြီးကျောင်းဆောက်လုပ်	u			
၆ ကျေးဇူးဆေးရုံဆောက်လုပ်	u			
၇ ဆေးခန်းဆောက်လုပ်	အမျိုးသား			
၈ စံစားပြင်ဆင်ရေး	အမျိုးသမီး			
၉				
၁၀				
၁၁				
၁၂				

ဥက္ကဋ္ဌ၊ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီမှအတည်ပြုသည်။  
အမည် ဦးချစ် လက်မှတ် ဦးချစ် နေ့စွဲ ၁၁.၃.၂၀၁၆





ပုံစံ- ၈-၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

<p>လမ်းညွှန်ချက်၊ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးမိတ်ဆက်ခရီးသွားရောက်သောအခါ လူထု့စည်းရုံးရေးမှူးသည် ကျေးရွာခေါင်းဆောင်များအားကျေးရွာအချက်အလက်များကိုမေတ္တာရပ်ခံ၍တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကိုစီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးပတိုင်မီဝေဖမ်းခံရမည်။ စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးတွင် လူထု့စည်းရုံးရေးမှူးသည် ဤအချက်အလက်များအားစစ်ဆေးပြီးမှန်ကန်အောင်ပြုလုပ်ရမည်။ ပြီးနောက်တွင် လူထု့စည်းရုံးရေးမှူးမှ သတင်းအချက်အလက်ထံသို့ Tablets မှတဆင့် ဖြည့်သွင်းရမည်။</p>			
ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးအမည် <i>စောအုန်းဖြူစွယ်</i>	ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ဖုန်းနံပါတ်	လူထု့စည်းရုံးရေးမှူး၏အမည် <i>စောဦးကစော်ဦး</i>	
ပြည်နယ်၊ တိုင်းဒေသကြီး <i>ကရင်</i>	မြို့နယ် <i>ဇွန်နင်းအိမ်ကြီး</i>	ကျေးရွာအုပ်စု <i>ပုလဲအိမ်ကြီး</i>	ကျေးရွာ <i>ပြင်လုံးစော</i>

က၊ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) <i>ကရင်</i>	85	ဘာသာ(၁) <i>ဗုဒ္ဓ</i>	85
လူမျိုးစု (၂) -----		ဘာသာ(၂) -----	
လူမျိုးစု (၃) -----		ဘာသာ(၃) -----	
လူမျိုးစုရော -----		ဘာသာရော -----	
	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ	2		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့်အထက်)	12		
စစ်ဘေးရှောင်			

*စောအုန်းဖြူ - ၁၆၆၆ - ၇၅*

လူဦးရေ	အမျိုးသား (အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး (အရေအတွက်)
လူမျိုးစု (၁) <i>ကရင်</i>	265	271
လူမျိုးစု (၂) -----		
လူမျိုးစု (၃) -----		
အိမ်ထောင်ဦးစီး	79	6

536



(ခ) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြစ်ပါ	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြစ်ပါ	ဘာသာရေးအဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြစ်ပါ
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ခရစ်ယာန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
				အခြား	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သောကျွမ်းကျင်သူများ)

(၁) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျန်းမာရေး			(၃) လက်မှုပညာရှင်		
	ရွာတွင်းနေ ထိုင်သူ	အခြားရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်းနေ ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်း နေထိုင်သူ	အခြားရွာ မှလာသူ
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ဆရာဝန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းရံ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေးဆရာမ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင်၊ ဦးသမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မူကြိုဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ရေပိုက်သွယ်သူ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင်ဆရာ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့်လမ်းအခြေအနေ / ကျေးရွာတစ်ရွာသည် ၎င်း၏ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါတို့ကိုပိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း      ကတ္တရာလမ်း      ကွန်ကရစ်လမ်း      မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း  
 ကျောက်ခင်းလမ်း      မြေသားလမ်း      လူသွားလမ်း      အခြား \_\_\_\_\_

(င) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက်

- (၁) လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းမစတင်မီ ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား? ရှိပါသည် / မရှိပါ / မသိပါ
- (၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ရက်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း? နှစ် ၂၀၁၅ / မသိပါ
- (၃) ဤစီမံချက်ကို မြို့နယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား? ပြုခဲ့ပါသည် / မပြုခဲ့ပါ / မသိပါ

(စ) ခရီးအကွာအဝေး

- (၁) ဤကျေးရွာ၏ပဟိုမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ပဟိုအထိခရီးမိုင်မည်မျှကွာဝေးသနည်း? မိုင် ၁ / မသိပါ
- (၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စုပဟိုအထိသွားလာရာတွင်ကြာမြင့်သည့်အချိန်။

၎င်းရွာသည် ပဟို ၂ ခု ဖြစ်သည်။





ခြောက်သွေ့ရာသီထွက်ကြာချိန်-----ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျှင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/  
အခြား-----

မိုးရာသီတွင်ကြာချိန်-----ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျှင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/  
အခြား-----

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကျေးရွာတွင်ရေကြီးခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ဖူးခြင်းရှိပါသလား။  
 မရှိပါ  ရှိပါသည် ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ----- ၂၀၁၄ တွင် ၅ ဇူလိုင်

(ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ  
လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အစိုးရ(သို့)ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ  
ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

- (၁) ရိပ်စိုက်ရေး (MRC) ၂၀၁၅
- (၂) ၂၀၁၆ ဇူလိုင်

ကျေးရွာခေါင်းဆောင်

အမည် မင်း ဖြည့်ဖြူး

လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ ၂၀၁၆ ဇူလိုင် ၁၆

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည် ဒေါ်အေးစိုးဇော်

လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ ၂၀၁၆ ဇူလိုင် ၁၆



ပုံစံ - ၀-၂ - စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (PC 2)

လမ်းညွှန်ချက် သက်ဆိုင်ရာလူထုစည်ရုံးရေးမှူး/လက်ထောက်နည်းပညာနည်းပညာမှူးများ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအဆင့်တစ်ခုစီပြီးစီးတိုင်းကျေးရွာနှင့်

ကျေးရွာအုပ်စုအတွက် လိုအပ်သည့် ငွေကြေးပေးအပ်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များ

စည်ရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည် အေ.အို.မောင် စက်ဝန်းအားအမှတ်ဖြစ်ပါ  စက်ဝန်း(၁)  စက်ဝန်း(၂)  စက်ဝန်း(၃)

နေ့စွဲ ၂၀-၇-၂၀၁၆  စက်ဝန်း (၄)

ပြည်နယ်/တိုင်း ကရင် မြို့နယ် ကြားခါး ကျေးရွာအုပ်စု ပျာပိ ကျေးရွာ ရွာသစ်

စီမံကိန်းဆောင်ရွက်မှုအဆင့်များ	နေ့စွဲ		အစဉ်အဆက်တွင် တက်ရောက်သူအရေအတွက်			
	စတင်သည့်နေ့	ပြီးဆုံးသည့်နေ့	အမျိုးသားအရေအတွက်	အမျိုးသမီးအရေအတွက်	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	လူမျိုးစုတက်ရောက်သူအရေအတွက်နှင့် လူမျိုးစုအမည်
၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်း စိတ်ထုတ်အစည်းအဝေး	၂၀.၇.၂၀၁၆	၂၀.၇.၂၀၁၆	၂၀	၃၇	၆၇	၆၇   ကရင်
၂။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက်ရေးဆွဲခြင်းအစည်းအဝေး	၂၀.၇.၂၀၁၆	၂၀.၇.၂၀၁၆	၂၀	၃၇	၆၇	၆၇   ကရင်
၃။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအုပ်စု လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်ချသည့်အစည်းအဝေး	၂၅.၇.၂၀၁၆	၂၆.၇.၂၀၁၆	၃၇	၄၆	၈၅	၇၆   ကရင် ၉   မြန်မာ
၄။ မြို့နယ်အဆင့်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ စီမံကိန်း သုံးသပ်မှုအစည်းအဝေး			မရှိ	မရှိ	မရှိ	မရှိ
၅။ မြို့နယ်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့်အစည်းအဝေးအကြောင်းကြားသည့်အစည်းအဝေး						
၆။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရေးဆွဲခြင်းအစည်းအဝေး						





<p># စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ချိတ်ဆက်ရေးအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း</p>							
<p>၆.၂။ ယယ်ယုရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း</p>							
<p>၆.၃။ တက္ကသိုလ်ရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း</p>							
<p>၆.၄။ ပြင်/ထိန်းသိမ်းရေးအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း</p>							
<p>၇။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ ဝိုင်းပတ်မှု ဖောက်ကြည့် အစည်းအဝေး</p>							
<p>၇.၀။ အစည်းအဝေး ယထာအကြိမ်</p>							
<p>၇.၁။ အစည်းအဝေး ဒုတိယအကြိမ်</p>							
<p>၇.၂။ အစည်းအဝေး တတိယအကြိမ်</p>							
<p>၇.၃။ အစည်းအဝေး ဝတ်ယအကြိမ်</p>							
<p>၈။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ အပြီးသတ်စစ်ဆေးခြင်း အစည်းအဝေး</p>							
<p>၉။ လူထုစစ်ဆေးပွဲအစည်းအဝေး</p>							



ပုံစံ- ၈-၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစားပေးအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန်ချက်၊ အထောက်အကူပြုကော်မတီသည် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးအကူအညီဖြင့် ဤပုံစံကိုပြည့်စုံအောင် ဖြည့်သွင်းရမည်။	အဆင့်(၃)ကျေးရွာမှိုက်မှန်းချက်အစည်းအဝေးပြီးဆုံးသောအခါ	ကျေးရွာစီမံကိန်း
လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည်	ဒေါ်ခင်စိန်စေတီ	
နေ့စွဲ ၂၀ . ၇. ၂၀၁၆	စက်ဝန်းအား အမှတ်ခြစ်ပါ (✓) □ စက်ဝန်း(၁) □ စက်ဝန်း(၂) □ စက်ဝန်း(၃) □ စက်ဝန်း(၄)	
ပြည်နယ်/တိုင်း	မြို့နယ်	ကျေးရွာအုပ်စု
ဗဟို	ကျွန်းဆိပ်ကြီး	ပယ်စောကြီး
		ကျေးရွာ
		ရွာလုံး၊ ကောင်

က။ အခက်အခဲအတားအဆီးများအားဆွေးနွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင်ဤကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကအခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည်များဖြစ်ပါသနည်း။ (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)

အမျိုးသား အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ	အမျိုးသမီး အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ
၁ လမ်းမကောင်းတဲ့ အခက်အခဲ	၁ မီးရင့်စေ့ အခက်အခဲ
၂ ရေမလုံလောက်တဲ့ အခက်အခဲ	၂ ရေမလုံလောက်တဲ့ အခက်အခဲ
၃ မိုး မရှိတဲ့ အခက်အခဲ	၃ ရွာအဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့
၄ ကျေးရွာအဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့	၄ ကျေးရွာအဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့
၅ ကျေးရွာအဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့	၅ ကျေးရွာအဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့

ခ။ မှိုက်မှန်းခြင်း- နောင်လာမည့် ( ၅ ) နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မှိုက်မှန်းလျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အမျိုးသားအဖွဲ့မှတင်ပြသောမှိုက်မှန်းချက်များ	အမျိုးသမီးအဖွဲ့မှတင်ပြသောမှိုက်မှန်းချက်များ
၁ ကပ်ရွာလုံး မီးလင်းစေရမည်	၁ မီးလင်းစေရမည် ကပ်ရွာလုံး
၂ ရေလုံလောက်စွာ ရှိစေရမည်	၂ ရေလုံလောက်စွာ ရှိစေရမည်
၃ ကပ်ရွာလုံး မီးလင်းစေရမည်	၃ ရွာအဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့
၄ ကပ်ရွာအဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့	၄ ကပ်ရွာအဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့
၅ ကျေးရွာအဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့	၅ ကျေးရွာအဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့အဖွဲ့







လူထုဗဟိုပြု စီမံကိန်း၊ စီမံကိန်းလက်စွဲ အပိုင်း - (၃) -

ပုံစံ- ၈-၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လမ်းညွှန်ချက်၊ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးမိတ်ဆက်ခရီးသွားရောက်သောအခါ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ကျေးရွာခေါင်းဆောင်များအားကျေးရွာအချက်အလက်များကိုမေတ္တာရပ်ခံ၍တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကိုစီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးမတိုင်မီစေတင်ခံရမည်။ စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးတွင် ဤအချက်အလက်များအားစစ်ဆေးပြီးမှန်ကန်အောင်ပြုလုပ်ရမည်။ ပြီးနောက်တွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် သတင်းအချက်အလက်ထံသို့ Tablets မှတစ်ဆင့် ဖြည့်သွင်းရမည်။ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးမှ

ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးအမည် <i>စောစန်းဇော်ဌေး</i>	ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ဖုန်းနံပါတ်	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏အမည် <i>စောစန်းမောင်ဇော်</i>
ပြည်နယ်၊တိုင်းဒေသကြီး <i>ကရင်</i>	မြို့နယ် <i>ဇွန်နင်းဒေသကြီး</i>	ကျေးရွာအုပ်စု <i>ယုတ်တက်ကြီး</i>
		ကျေးရွာ <i>ပြင်လုံးစောစန်</i>

က။ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) <i>ကရင်</i>	<i>85</i>	ဘာသာ(၁) <i>ဗုဒ္ဓ</i>	<i>85</i>
လူမျိုးစု (၂) -----		ဘာသာ(၂) -----	
လူမျိုးစု (၃) -----		ဘာသာ(၃) -----	
လူမျိုးစုရော -----		ဘာသာရော -----	
	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ	<i>2</i>		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့်အထက်)	<i>12</i>		
စစ်ဘေးရှောင်			

*ဗြဟ္မစိန် - ၁၆၆၆ - ၇၅*

လူဦးရေ	အမျိုးသား (အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး (အရေအတွက်)
လူမျိုးစု (၁) <i>ကရင်</i>	<i>265</i>	<i>271</i>
လူမျိုးစု (၂) -----		
လူမျိုးစု (၃) -----		
အိမ်ထောင်စုဦးစီး	<i>79</i>	<i>86</i>

*536*





(ခ) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြစ်ပါ	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြစ်ပါ	ဘာသာရေးအဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြစ်ပါ
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ခရစ်ယာန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
				အခြား	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သောကျွမ်းကျင်သူများ)

(၁) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျန်းမာရေး			(၃) လက်မှုပညာရှင်		
	ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြားရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ		ရွာတွင် နေထိုင်သူ	အခြားရွာ မှလာသူ
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ဆရာဝန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းရံ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေးဆရာမ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင်၊ မီးသမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မူကြိုဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ရေပိုက်သွယ်သူ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင်ဆရာ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့်လမ်းအခြေအနေ / ကျေးရွာတစ်ရွာသည် ၎င်း၏ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါတို့ကိုပိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း      ကတ္တရာလမ်း      ကွန်ကရစ်လမ်း      မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း  
 ကျောက်ခင်းလမ်း      မြေသားလမ်း      လူသွားလမ်း      အခြား \_\_\_\_\_

(င) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက်

- (၁) လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းမစတင်မီ ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား? ပိုင်းပါ  
ရှိပါသည်/မရှိပါ/မသိပါ
- (၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ခုနှစ်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း? နှစ် ၁၃၁၅ / မသိပါ
- (၃) ဤစီမံချက်ကို မြို့နယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား? ပြုခဲ့ပါသည် / မပြုခဲ့ပါ / မသိပါ

(စ) ခရီးအကွာအဝေး

- (၁) ဤကျေးရွာ၏ပဟိုမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ပဟိုအထိခရီးမိုင်မည်မျှကွာဝေးသနည်း? မိုင် 1 / မသိပါ
- (၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စုပဟိုအထိသွားလာရာတွင်ကြာမြင့်သည့်အချိန်။

မှူး: ဒွာသတ် မှုပ် စု ဒွာ ဖြစ် သည်



လူထုဗဟိုပြု စီမံကိန်း၊ စီမံကိန်းလက်စွဲ အပိုင်း - (၃) -

ခြောက်သွေ့ရာသီတွင်ကြာချိန်-----ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျှင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/  
အခြား-----

မိုးရာသီတွင်ကြာချိန်-----ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျှင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/  
အခြား-----

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကျေးရွာတွင်ရေကြီးခြင်းကိုသို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ဖူးခြင်းရှိပါသလား။

မရှိပါ

ရှိပါသည်

ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ

2014 တွင် ၉ မြစ်ခြင်း

(ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အစိုးရ(သို့)ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

(၁) ရှိပါသည် (NRC) ၈၄၄

(၂) ၇၀၁၆ ၆၃၉

ကျေးရွာခေါင်းဆောင်

အမည် မင်း ဖြည့်ဖြူး

လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ 24.11.2017

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည် ဦးစောစိုးဇော်

လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ 24.11.2017





ပုံစံ - ၀-၂ - စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (PC 2)

လင်္ခဏာများ သက်ဆိုင်ရာလူထုစည်းရုံးရေးမှူး/လက်ထောက်နည်းပညာနည်းပညာမှူးများမှ

ကျေးရွာအုပ်စုအတွက်ကျိပ်ငဲ့ကြိုပြင်ဆင်ရမည့်၊ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအဆင့်တစ်ခုစီပြီးစီးပိုင်ကျေးရွာနှင့်

စည်းရုံးရေးမှူး/လန်ထမ်း အမည် **အမျိုးမောင်**

နေ့စွဲ **၀၅-၁၁-၂၀၁၇** စက်ဝန်းအားအမှတ်ခြစ်ပါ  စက်ဝန်း(၁)  စက်ဝန်း(၂)  စက်ဝန်း(၃)

**၀၄-၁၁-၂၀၁၇**  စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/ဘိုင်း **မကွေး** မြို့နယ် **အောင်မြင်ရွာ** ကျေးရွာအုပ်စု **ကျေးရွာ** ကျေးရွာ **ရွာနယ်အောင်**

စီမံကိန်းအဆင့်ရွက်ပုံအဆင့်များ	နေ့စွဲ		အစဉ်အလေးတွင်တက်ရောက်သူအရေအတွက်			
	စတင်သည့်နေ့	ပြီးဆုံးသည့်နေ့	အမျိုးသားအရေအတွက်	အမျိုးသမီးအရေအတွက်	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	လူမျိုးစုတက်ရောက်သူအရေအတွက်နှင့် လူမျိုးစုအမည်
၀၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်း မိတ်ဆက်အစည်းအဝေး	၀၃.၁၁.၂၀၁၇	၀၅.၁၁.၂၀၁၇	၂၇	၃၅	၆၁	၆၁   ၁၇၆
၂။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး	၀၄.၁၁.၂၀၁၇	၀၄.၁၁.၂၀၁၇	၂၇	၃၅	၆၁	၆၁   ၁၇၆
၃။ ကျေးရွာအုပ်စု လုပ်ငန်းဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့်အစည်းအဝေး	၀၃.၁၂.၂၀၁၇	၀၃.၁၂.၂၀၁၇	၃၄	၄၆	၈၀	၇၁   ၁၇၆
၄။ မြို့နယ်အဆင့်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ စီမံကိန်း သုံးသပ်မှု အစည်းအဝေး			မရှိ	မရှိ	မရှိ	မရှိ
၅။ မြို့နယ်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်မှုကိုရွာသို့ အသိပေး အကြောင်းကြားသည့်အစည်းအဝေး						
၆။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး						



၆.၁။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း							
၆.၂။ ယယ်ယုရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း							
၆.၃။ ဘဏ္ဍာရေးကုန်ကျမှု လျာထားအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း							
၆.၄။ ပြင်/ထိန်းအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း							
၇။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ ဘိုးတက်မှု စောင့်ကြည့် အစဉ်အစား							
၇.၁။ အစဉ်အစားအစား ယထာပအကြိမ်							
၇.၂။ အစဉ်အစားအစား ဒုတိယအကြိမ်							
၇.၃။ အစဉ်အစားအစား တတိယအကြိမ်							
၈။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ အပြီးသတ်စစ်ဆေးခြင်း အစဉ်အစား							
၉။ လူထုစစ်ဆေးပွဲအစဉ်အစား							





ပုံစံ- ၈-၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစားပေးအစီအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန်ချက်၊ အထောက်အကူပြုကော်မတီသည် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးအကူအညီဖြင့် ဤပုံစံကိုပြည့်စုံအောင် ဖြည့်သွင်းရမည်။	အဆင့်(၃)ကျေးရွာမှော်မှန်းချက်အစည်းအဝေးပြီးဆုံးသောအခါ	ကျေးရွာစီမံကိန်း
လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည်	ဒွိ.စောရီ.ကမော့	
နေ့စွဲ ၁၅. ၁၁. ၂၀၁၇ ၁၄. ၁၁. ၂၀၁၇	စက်ဝန်းအား အမှတ်ခြစ်ပါ (✓) □ စက်ဝန်း(၁) □ စက်ဝန်း(၂) □ စက်ဝန်း(၃) □ စက်ဝန်း(၄)	
ပြည်နယ်/တိုင်း	မြို့နယ်	ကျေးရွာအုပ်စု
မကွေး	ကျေးဇူးတင်မြို့	ယယ်စောကြီး
		ကျေးရွာ
		ရွာလုံ့, စောင့်

က။ အခက်အခဲအတားအဆီးများအားဆွေးနွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင်ဤကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကအခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည်များဖြစ်ပါသနည်း။ (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)

အမျိုးသား အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ	အမျိုးသမီး အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ
၁ လမ်းမကောင်းတဲ့ အခက်အခဲ	၁ မီးရခြင်းရောဂါ အခက်အခဲ
၂ ရေမလုံလောက်တဲ့ အခက်အခဲ	၂ ရေမလုံလောက်တဲ့ အခက်အခဲ
၃ မိုး မြို့တို့ အခက်အခဲ	၃ ရွာချင်းအားလုံး မရှိအခက်အခဲ
၄ စာကြည့်တိုက် မရှိ အခက်အခဲ	၄ ကျောင်းခြံစည်းတို့ ဖွင့်သောအခါ မရှိအခက်အခဲ
၅ ကျောင်းအဆောက်အအုံမရှိအခက်အခဲ	၅ ဇွတ်ရေ ဖြိုးရေ မရှိအခက်အခဲ

ခ။ မှော်မှန်းခြင်း- နောင်လာမည့် ( ၅ )နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မှော်မှန်းလျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အမျိုးသားအဖွဲ့မှတင်ပြသောမှော်မှန်းချက်များ	အမျိုးသမီးအဖွဲ့မှတင်ပြသောမှော်မှန်းချက်များ
၁ ကပ်ရွာလုံး မီးလမ်းဖွင့်မည်	၁ မီးလမ်းဖွင့်မည် ကပ်ရွာလုံး
၂ ရေလုံလောက်ရွာ ဖြစ်မည်	၂ ရေလုံလောက်ရွာ ဖြစ်မည်
၃ ကပ်ရွာလုံး မီးလမ်းဖွင့်မည်	၃ ရွာတွင်းလမ်းကောင်းမည်
၄ စာကြည့်တိုက် ဖြစ်မည်	၄ ကျောင်းဆောင်ကောင်းမည်
၅ ကျောင်းအဆောက်အအုံ ဖြစ်မည်	၅ ဇွတ်ရေ ဖြိုးရေ လုံလောက်မည်





ပုံစံ - ၈ - ၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လမ်းညွှန်ချက်။ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးမိတ်ဆက်ခရီး သွားရောက်သောအခါ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ကျေးရွာ ခေါင်းဆောင်များအား ကျေးရွာအချက်အလက်များကို ပေတ္တာရပ်ခံ၍ တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကို စီမံကိန်း မိတ်ဆက်အစည်းဝေးမတိုင်မီတောင်းခံရမည်။ စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးတွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ဤအချက်အလက် များအား စစ်ဆေးပြီး မှန်ကန်အောင်ပြုလုပ်ရမည်။ ပြီးနောက်တွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးမှ သတင်းအချက်အလက်ထံသို့ Tablets မှ တဆင့် ဖြည့်သွင်းရမည်။

ကျေးရွာခေါင်းဆောင် အမည် ဒိုး ဇာကြီး	ကျေးရွာခေါင်းဆောင်၏ ဖုန်းနံပါတ် ၀၇-၉၅၈၇၈၈၁၄၄/၀၇-၄၀၄၁၈၃၁၃	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏ အမည် ဇော်အောင်
ပြည်နယ်၊ ကရင်	မြို့နယ် ကြာအင်းမြို့	ကျေးရွာအုပ်စု အင်းတော်
		ကျေးရွာ ရွာစုံတောင်

က။ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) မာရ်	၈၅	ဘာသာ (၁) မုနီ	၈၅
လူမျိုးစု (၂) -----	-	ဘာသာ (၂) -----	-
လူမျိုးစု (၃) -----	-	ဘာသာ (၃) -----	-
လူမျိုးစုရော -----	-	ဘာသာရော -----	-
အခြား			
	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ	၂		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့် အထက်)	၁၁		
စစ်ဘေးရှောင်	-	-	-

	အမျိုးသား (အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး (အရေအတွက်)
လူဦးရေ		
လူမျိုးစု (၁) မာရ်	၃၆၅	၃၇၅
လူမျိုးစု (၂) -----	-	-
လူမျိုးစု (၃) -----	-	-
အခြား	-	-
အိမ်ထောင်ဦးစီး	၇၅	၆

(ခ) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြံပ်ပါ	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြံပ်ပါ	ဘာသာရေး အဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြံပ်ပါ
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ခရစ်ယာန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
				အခြား	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သော ကျွမ်းကျင်သူများ)

(၁) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျန်းမာရေး			(၃) လက်မှုပညာရှင်		
	ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြားရွာ မှလာသူ		ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ		ရွာတွင် နေထိုင်သူ	အခြားရွာ မှလာသူ
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ဆရာဝန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းရံ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေး ဆရာမ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင်၊ မီးသမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မူကြိုဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input checked="" type="checkbox"/>	ရေပိုက်သူယ်သူ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင်ဆရာ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့် လမ်းအခြေအနေ / ကျေးရွာတစ်ရွာသည် ၎င်း၏ ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါတို့ကိုပိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း                      ကတ္တရာလမ်း                      ကွန်ကရစ်လမ်း                      မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း  
 ကျောက်ခင်းလမ်း                      မြေသားလမ်း                      လူသွားလမ်း                      အခြား \_\_\_\_\_

(င) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက်

(၁) လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမစတင်မီ ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား?

ရှိပါသည် / မရှိပါ / မသိပါ

(၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ခုနှစ်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း?

နှစ် ၂၀၂၁ / မသိပါ

(၃) ဤစီမံချက်ကို မြို့နယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား?

ပြုခဲ့ပါသည် / မပြုခဲ့ပါ / မသိပါ

(စ) ခရီးအကွာအဝေး

(၁) ဤကျေးရွာ၏ဗဟိုမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ဗဟိုအထိ ခရီးမိုင်မည်မျှကွာဝေးသနည်း?

မိုင် ----- မသိပါ

(၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စုဗဟိုအထိ သွားလာရာတွင်ကြာမြင့်သည့်အချိန်။



ခြောက်သွေ့ရာသီတွင်ကြာချိန် ၀၈:၁၀:၀၀ ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/  
 အခြား: -----  
 မိုးရာသီတွင်ကြာချိန် ၀၁:၀၀:၀၀ ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/  
 အခြား: -----

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်  
 ဤကျေးရွာတွင် ရေကြီးခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ဖူးခြင်း ရှိပါသလား။  
 မရှိပါ  ရှိပါသည် ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ မိုးအထက်ခြေရာများရှိပြီး ဖြစ်. ၀၃  
 (ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ  
 လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အစိုးရ (သို့) ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

- (၁) NIRC - ၇၀၁၅ -----
- (၂) CDD - ၇၀၁၆ -----

(ဈ) အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားခြင်း  
 ဤကျေးရွာသည် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားမှု ရှိပါသလား။  
 မရှိပါ  ရှိပါသည်

ကျေးရွာခေါင်းဆောင် အမည် ဒွီဗာကြီးဇူး

လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ ၁၂.၁၁.၂၀၁၈

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး အမည် ဇော်အောင်အောင်

လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ ၁၂.၁၁.၂၀၁၈







ပုံစံ - ၈-၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစားပေးအစီအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန်ချက်၊ အဆင့်(၃)ကျေးရွာမှိုက်မှိုက်များချက်အစည်းအဝေးပြီးဆုံးသောအခါ ကျေးရွာစီမံကိန်း အထောက်အကူပြု  
 ကော်မတီသည် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးအကူအညီဖြင့် ဤပုံစံကိုပြည့်စုံအောင် ဖြည့်သွင်းရမည်။

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည်- ဇော်အောင်စော

နေ့စွဲ- ၁၇.၁၁.၂၀၂၄ စက်ဝန်းအား အမှတ်ခြစ်ပါ (✓)  စက်ဝန်း(၁)  စက်ဝန်း(၂)   
 စက်ဝန်း(၃)  စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/တိုင်း <u>ကရင်</u>	မြို့နယ် <u>ဟော့ကင်းမြို့နယ်</u>	ကျေးရွာအုပ်စု <u>လယ်ကောက်</u>	ကျေးရွာ <u>ရွာလုံးကောင်</u>
-------------------------------	-------------------------------------	----------------------------------	--------------------------------

က။ အခက်အခဲအတားအဆီးများအားဆွေးနွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကအခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည်များဖြစ်ပါသနည်း။ (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)

အုပ်စုဖွဲ့ဆွေးနွေးမှုများမှ တင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ

၁။ ရွာချင်းဆက်သွယ်ရေး မကောင်း၊ မြေအင်အားနည်း၊ စက်မှုအင်အားနည်း၊ ရေအခက်အခဲရှိခြင်း	<input checked="" type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ
၂။ လုံခြုံရေးအခက်အခဲများရှိခြင်း၊ အန္တရာယ်ရှိခြင်း	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ
၃။ ရွာချင်းဆက်သွယ်ရေး မကောင်း၊ မြေအင်အားနည်း၊ စက်မှုအင်အားနည်း၊ ရေအခက်အခဲရှိခြင်း	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ
၄။ ရွာထွက်လမ်းမကောင်း၊ မြေအင်အားနည်း၊ စက်မှုအင်အားနည်း၊ ရေအခက်အခဲရှိခြင်း	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ
၅။ စုပေါင်းဖွဲ့စည်းမှုအခက်အခဲ	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ
၆။ စက်မှုအင်အား	ကျား
၇။ စက်မှုအင်အား	မ

ခ။ မှိုက်မှိုက်ခြင်း- နောင်လာမည့် ( ၅ )နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မှိုက်မှိုက်လျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အုပ်စုဖွဲ့ဆွေးနွေးမှုများမှ တင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ

၁။ ကောင်းမွန်သောရွာချင်းဆက်သွယ်ရေးမရှိခြင်း၊ မြေအင်အားနည်း၊ စက်မှုအင်အားနည်း၊ ရေအခက်အခဲရှိခြင်း	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ
၂။ စက်မှုအင်အားနည်း၊ ရေအခက်အခဲရှိခြင်း	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ
၃။ ရွာချင်းဆက်သွယ်ရေးမကောင်း၊ မြေအင်အားနည်း၊ စက်မှုအင်အားနည်း၊ ရေအခက်အခဲရှိခြင်း	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ
၄။ ရွာထွက်လမ်းမကောင်း၊ မြေအင်အားနည်း၊ စက်မှုအင်အားနည်း၊ ရေအခက်အခဲရှိခြင်း	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ
၅။ ကျေးရွာအုပ်စုအဖွဲ့အစည်းများ မကောင်းမွန်ခြင်း၊ ရွာလုံးကောင် မကောင်းခြင်း	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ
၆။ ကျေးရွာအုပ်စုအဖွဲ့အစည်းများ မကောင်းမွန်ခြင်း၊ ရွာလုံးကောင် မကောင်းခြင်း	ကျား
၇။ စက်မှုအင်အား	မ

က။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျုံးဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

ဦးစားပေးအဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား + အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ	ဦးစားပေးအဆင့်သတ်မှတ်ချက်	ခန့်မှန်းကုန်ကျစရိတ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူခန့်မှန်းခြေအရေအတွက်		
						ကျား	မ	ပေါင်း
၁	ရွာချင်းဆက်သွယ်ရေးလမ်း	ကျား + မ		၁	၂၀၀၀၀၀၀	၇၆၅	၇၇၅	၅၄၀
၂	အိမ်ခြံမြေ၊ ရေ၊ မြေဩဇာ (ကျေးရွာ + ကျေးရွာ)	ကျား + မ		၂	၅၀၀၀၀၀	၇၆၅	၇၇၅	၅၄၀
၃	ရွာချင်းဆက်သွယ်ရေးလမ်း	ကျား + မ		၃	၁၀၀၀၀၀၀	၇၆၅	၇၇၅	၅၄၀
၄	ရွာတွင်းလျှပ်စစ်လိုင်း	ကျား + မ		၄	၁၆၀၀၀၀၀	၇၆၅	၇၇၅	၅၄၀
၅	ကျေးရွာစီမံကိန်း	ကျား + မ		၅	၁၇၀၀၀၀၀	၇၆၅	၇၇၅	၅၄၀

ဃ။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား + အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၁	ဝန်ထမ်းဆောင်ရေး	ကျား	
၂	ကျေးရွာစီမံကိန်း	မ	
၃			
၄			
၅			

ခေါင်းဆောင်၊ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီမှအတည်ပြုသည်။

အမည် ----- ဒေါ်စုစု ----- လက်မှတ် -----  ----- နေ့စွဲ ----- ၁၇.၁၁.၂၀၁၈ -----















နောက်ဆက်တွဲ(၄) ခြားနားသောအပိုင်းများအတွက် ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ် အနှစ်ချုပ်

မူရင်းသည်အား VPSC တွင်ထားရှိရပါမည်။အခြားဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းရန်အတွက် မိတ္တူအား TPIC သို့ပို့ရပါမည်။MIS data အနေဖြင့် သွင်းရန် မလိုအပ်ပါ။

	အဆင့်	လုပ်ငန်း	မည်သည့်ဦးစားပေးလဲ	ကျေးဇူးတင်တာဝန်သို့ (သို့) အုပ်စု	ပြင်ပမှမည်သူ ထောက်ပံ့ မလဲ
အခြေခံအဆောက်အအုံ	၀	ရွာသူ ဝ. ဆက်လုပ်	<input checked="" type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား		
	၂	ရွာသူ ဝ. ဆက်လုပ်	<input checked="" type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား		
	၃	ရွာသူ ဝ. ဆက်လုပ်	<input checked="" type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား		
	၄	ရွာသူ ဝ. ဆက်လုပ်	<input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
အထောက်အပံ့ပေးရေး	၀	ရွာသူ ဝ. ဆက်လုပ်	<input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား		
	၂	ရွာသူ ဝ. ဆက်လုပ်	<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
ကျန်းမာရေးနှင့် အာဟာရ	၀		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
ပညာရေး	၀		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		



	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
အခြား	၀		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		